
MØTEREFERAT 
__________________________________________________________________________    
 
 
Møtet gjaldt:  Årsmøte 2009      
Dato og tid:  Mandag 23.2.20092009 
 
Sted:   Klubbhuset Myra  
 
 
Tilstede:  Styret: 4 , medl:17 , ansatte: 2 
 
Referent:  Berit K.Fossum   
___________________________________________________________________________ 
 
 

1. Åpning, godkjenning av innkalling 
Årsmøtet ble åpnet av leder Kolbjørn Hole.Det er gledelig at så mange 
møtte opp. 
Årsmøtet er gjort kjent gjennom Adresseavisen 1 mnd før møtet, 
gjennom vår egen hjemmeside, samt gjennom mail til alle 
foreldrekontakter og trenere.Sakspapirer er sendt ut til de som ønsket på 
forhånd,samt lagt ut på Årsmøtet. 
 
Innkallingen ble godkjent. 

 
2. Valg av ordstyrer, referent og to til å underskrive protokoll 

Arnt Wenaas foreslått som møteleder: enstemmig valgt 
Berit K.Fossum foreslått som referent:enstemmig valgt 
Morten Svorkmo (HS) og Hanne Wolan (J8 1/2/3) foreslått og 
enstemmig valgt til å underskrive protokoll. 
 

3. Godkjenning av saksliste 
Ingen bemerkninger til sakslisten.Enstemmig godkjent 
 

4. Årsberetning 2008 
Årsberetningen for avd. ble gjennomgått av Kolbjørn Hole.Han 
framholdt den store bredden avd.har.Strindheim Håndball har av 
”Håndball i Trondheim ” fått mye god omtale som den beste 
hjemmesiden for håndballklubber i vår sone. 
Arnt Solli har gjort et flott arbeid med innkreving av aktivitetsavg. 
 
Sportslig leder Alf Nygren gjennomgikk sportslig rapport.Utover 
rapporten , sa han at vi må bli bedre til å ivareta de eldre jentene. 
 
HU-rapport ble orientert om fra møteleder. 
Berit Fossum gjennomgikk matrialrapport. 
Arnt Solli gjennomgikk økonomirapport. 
 
Det vises forøvrig til årsberetningen. 
 
Det var ingen spørsmål til den samlede Årsrapporten og den ble 
enstemmig godkjent. 

 
 
 
 
 



  
5. Regnskap 2008 

Gjennomgang av de viktigste avvikene i forhold til budsjett og årsaken 
til disse 
 
 
Spørsmål:  
G-sportandel: Begynte først høst-08 og første utbetaling er i 2009. 
Denne går inn på hovedlagets konto og fordeles på fotball/håndball 
55/45. Alle kan få flere kort og bli bedre til å bruke dette. 
 
Lån Strindheim Fotball: Håndballavd vil om nødvendig gi ytterligere 
økonomisk støtte til fotballavd.Disse pengene vil vi måtte se som tapt. 
Tidligere lån gitt til hovedlaget (150.000) har egen nedbetalingsplan og 
dette vil bli fulgt opp. 
 

6. Revisjonsberetning 2008 
Revisor har ingen bemerkning til regnskap. 
 
Regnskapet ble tatt til etteretning. 

 
7. Fastsettelse av medlemskontigent 

Ny kontigentmal gjennomgått. Denne innebærer en moderat økning 
hvert år ift aldersgruppe.Total økning for denne modellen vil gi ca 
15.000. Den vil gjelde fra sesongen 2009/2010 

 
Styret foreslår ingen økning av aktivitetsavgiften, men en omlegging av 
avgiften slik at den øker i forhold til alder på spilleren på en mer 
”naturlig” måte enn vi har idag. 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vedtak: 
Ny kontigentmal enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Årsklasse Nåværende Forslag Endring 
Rekrutt (8 år) 850 750 -100  

9 år 1000 1000 0  
10 år 1000 1250 250  
11 år 1000 1500 500  
12 år 1950 1750 -200  
13 år 1950 2000 50  
14 år 2600 2250 -350  
15 år 2600 2500 -100  

16 - 17 år 2600 2750 150  
18 - 20 år 2600 3000 400  

Damer/Herrer 3250 3250 0  



8. Innkomne forslag 
Endring av søskenmoderasjon. 
Vil gjelde fra sesongen 2009/2010 
Strindheim Håndball vil fra sesongen 2009/2010 endre rabatten på 
aktivitetsavgiften. 
Styret fremmer følgende forslag: 

 
Strindheim Håndball gir søskenmoderasjon på 50 % fom 3. barn. Det 
sendes giro på full avgift til alle medlemmer, familiene tar selv kontakt 
for å få refundert for mye betalt aktivitetsavgift. Dette må gjøres innen 
sesongen avsluttes. 
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Innspill:  
 
Styret har ikke regnet på hvilket utslag dette vil gi for familier som har 
med flere barn. 
Det er ønskelig at moderasjon på lodd blir opprettholdt. Styret vil ta 
stilling til dette når vi ser hvor mange lodd vi får tildelt fra NHF. 
 

9. Budsjett 2009 
Budsjett gjennomgått.Ingen endringer foreslått  og budsjettet ble 
enstemmig godkjent. 
 
Innspill: 
Det er viktig at fotballavd.blir utskillt,det vil gjøre det lettere for 
håndballavd å få nye sponsorer. 
Fellescup er budsjettert med mindre beløp. Det vil ikke bli dyrerer å 
delta enn pris som allerede er sendt ut, og tilbudet vil ikke bli dårligere. 
 
Loddsalg fra NHF er pliktig, men gir en dårlig inntekt. 

10.  Valg 

Styresammensetningen 2008-forslag til nytt styre 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                  Terje Myhr har 1 år igjen,men har sagt seg villig til å gå på 2 år slik at       
                                  Leder og nestleder ikke er på valg samtidig 
 
 

Funksjon Navn  
Leder Kolbjørn Hole Ikke på valg 
Nestleder  
(Lodd/Web/foreldre) 

Terje Myhr 2 år 

Sportslig leder Svein Amundsen 2 år 
Kasserer Arnt Solli Ikke på valg 
Styremedlem  Simen Wågen 1 år 
Styremedlem     Jan Olav Eriksen 2 år 
Styremedlem Ingeborg Forbregd 2 år 



 

 

Øvrige funksjoner  
 
 
 

 

 

 

 
   Til orientering: 

Økonomiutvalg bestående av 3 personer oppnevnes av styret 
Øyvind Iversen 
Terje Løkke 
Svein Hvidsand 

 
Sonerepresentant: Anne- Berit Hvidsand 

  
Ressursperson: Gunn Lystad 
 
Det var ingen andre forslag til valg og alle ble valgt med 
akklamasjon. 
 

11     Avslutning 
Kolbjørn Hole avsluttet Årsmøtet med å takke for innsatsen med en 
blomst til Alf Nygren og Gunn Lystad   (ikke tilstede)  

 
 
 
 
 
 
 
                                                                 
   Morten Svorkmo    Hanne Wolan 
   Sign      sign 

Hovedlagets 
representant 

Kolbjørn 
Hole                     

Revisor Bård 
Vasseljen 

Valgkomitè Styret 


